
Fra: Kari Hopland <kari.hopland.kh@gmail.com> 
Sendt: 6. mai 2019 16:04 
Til: Berit M Eskeland 
Emne: innspill til breibandsdekning i meland kommune. 
 

hei. 

 

Dei fleste på Hopland har fiber fra BKK da dei som ønska seg det gjekk sammen og betalte 

for utbygginga av det. Eg veit ikkje korleis det blir for dei som vil kobla seg på i ettertid, om 

dei får gjere det eller ikkje, men det kan nok bkk svare deg på.  

 

Vennlig hilsen  

Kari Hopland van der Kooij 


